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专论 
生态安全与我国环境法制建设  李广兵 

水保护法中水的概念及其范围  曹可亮 

论建立和完善我国矿产资源产权市场交易机制  李晓文 

 
立法研究 
论西部城市生态安全面临的问题及解决对策  叶  轶， 杨新武， 李希昆 

推进固体废物的减量化、资源化和无害化，实现环境与发展的双赢  罗 吉 

 

比较研究 
美国环境责任保险制度及对我国的启示  林芳惠， 苏祖鹏 

国外环境会计信息公开制度的构建及对我国的启示  胡 涛 

 
基地信息 
 
环境法研究所主持召开第五届全国法学重点研究基地主任会议暨法律生态化学术研讨会 
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Monographic Studies and Debates 
Eco-Security and China’s Legal System  
LI Guangbing 

The Concept and Range of Water in Law on Water Protection  
CAO Keliang 

On perfecting the property right market mechanism of mineral resources 
LI Xiaowen 

 
Legislation Study 
On Problem of Ecological Security Faced Western City and Settlement Countermeasure  
YE Yi,  YANG Xinwu,  LI Xikun 

Advancing Reduction of the Solid Waste , Recycle and Innoxious Treatment, and Realizing the 
Win-win of the Environment and Development  
LUO Ji 

 
Comparative Environmental Law 
The US Environmental Liability Insurance System and Enlightenment for China 
LIN Fang- hui,  SU Zu-peng 

On Establishment of Disclosure Rule of Environmental Account Information 
HU Tao 

 
Information of RIEL 
The Research Institute of the Environmental Law Holds the Fifth Meeting of Directors of Key 
Research Base of National Law Science Namely Academic Symposium of Ecological Law. 
HU BIN 
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